



3rd April 2014

3 أبريل 2014

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President,
Chief Operations Officer (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

المحترم
حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Union Properties PJSC 21st Annual General Meeting

**الموضوع: إجتماع الجمعية العمومية العادي السنوي
الواحد والعشرون لشركة الاتحاد العقارية ش.م.ع**

Please find enclosed are the resolutions adopted by the shareholders at the 21st Annual General Meeting that was held on 3rd April 2014, Thursday, 5:00 P.M. at the Dubai Chamber of Commerce and Industry.

مرفق طيه القرارات التي أقرها المساهمون في اجتماع الجمعية العمومية العادي السنوي الواحد والعشرون، الذي انعقد الساعة 5:00 مساءً، من يوم الخميس الموافق 3 أبريل 2014 بقاعة بغرفة تجارة وصناعة دبي .

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول أطيّب التحيات ،

Ahmad Khalaf Al Marri
General Manager


أحمد خلف المري
المدير العام



Encl.

مرفقات.



Resolution adopted at the Annual General Meeting held on 3rd April 2014:

القرار الصادر بإجتماع الجمعية العمومية العادي السنوي المنعقد في 3 أبريل 2014:

Due to the lack of quorum, the Annual General Meeting is hereby adjourned to be held on 10th April 2014, Thursday, 5:00 P.M. at the Dubai Chamber of Commerce and Industry.

نظراً لعدم إكمال النصاب فقد تقرر تأجيل اجتماع الجمعية العمومية العادي السنوي ليعقد يوم الخميس الموافق 10 ابريل 2014 ، الساعة 5:00 مساءً بغرفة تجارة وصناعة دبي.